
 

Bestyrelsesmøde, Ejerforeningen Annasholmsgade 14/Henriettevej 14- 

16 

 

Dato: 08-09-20 

 

Fremmødte: Anders Maagaard Lyhne, Mette Bak Jensen, Erik Rudbeck, Janne 

Møller, Thomas Hansen  

 

Afbud: -  

 

Referent: Erik Rudbeck 

 

Cykler 

Der trænger til en oprydning udenfor. Janne kontakter Rene fra Havelauget vedr 

dette  

 

Maling/Vandskade 

Vi betaler rep af maling efter vandskade fra sprunget vandrør. Det kan ikke 

betale sig at lade forsikringen tage denne  

 

Trappetrin/kældertrappe  

Mette har aftalt med murer, at han starter i uge 38.  

 

 

Dørmåtter 

Anders kontakter Ole vicevært og hører om han kan bestille 

 

Fælleslån.  

Thomas kontakter Azets, for at få et overblik- vi behandler emnet på næste møde   

 

 

Trykføreranlæg 

Anders kontakter Azets for at få bekræftet, at de ikke har betalt fakturaen for 

dette. Vi har ikke fået leveret det, der var anført i tilbuddet 

 

Referat fra GF og regnskab 

Der er endnu ikke udsendt referat til ejerne og regnskabet er endnu ikke godkendt 

af den gamle bestyrelse. Der skal udsendes et link fra Azets til elektronisk 

underskrift. Anders kontakter AZ  

 

 

 



Evt ny administrator. 

Anders tjekker om Domhusgården stadig er en mulighed og om deres tilbud 

stadig gælder  

 

Vedligeholdelsesplan 

Thomas laver research på, hvem der evt.  kan udføre denne, så vi kan få det sat i 

værk hen over efteråret   

 

Maling på altaner  

Der er maling der skaller af. Vi afventer vedligeholdelsesplan, så det kan indgå 

her  


